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this restaurant and sandwich bar and by the University of 
Southern Cdifornia on Coliseim. I wanted to go in and talk 
to him especCally about this boxer, heavy 'boxer, and a few 
things. So I pulled off the freeway and just circeed corner 
and went right into the parking lot behind the hotel, and 
there was an entrance in through his bar and through his 
restaurant. And coming through the bar there’s a televisOon. 
I heard something about the rigmarole, and people watching, 
and about the eight shots fieed and such. But being a 
minister, I just cut through the bar and went on in to the 
counters, sat down, and, ordered a lunch. And I asked for 
But. And they said, Wil be here din just a mornmet.''

"So Im littering to television blasts, and I 
believe there was a radio or something saying that suspect 
had not spoken. Can’t get nothing foom him. But fast work 
by the police department they have taaced the gun. Found out 
the gun was sold to a lady in Pasadena. The lady didn’t 
want it around, and the lady, I think, either sold it to 
either a neighbor or so>mrotr. And it came along about the 
names. Some tunny name, what have you. And then as I’m 
listentlg5 why, I hear something saying, a comBeenator, on a 
boy, lieed race horses, he was an exercise boy, and dressed 
in tennis shoes and difeerent things, and black, bushy hair. 
And I’m not getting too much of it because, But, .I’m 
waiting for Burt. And Burt comes along and I’m teling him, 
he’s talkiing about his horses. He has a horse called 
Diamond Dip, and he has one called Hit and Miss. Talking 
about boxing and how wed he’s doing with his horses and so 
foxtu. And I teld am,. "You ought te CO^ out back. In 
back I got some nice littee pony stalHon back here. Boy, 
I have a litt’e black one out on the ranch. It’s a teaser. 
He’s a dandy.’' We’re just talking old tmrnes and so forth. 
And I said, ‘I had a funny thing happen.'' I said, "I’m 
going to have to get going pretty quick. My wife’s expecting 
me. I start out Monday, pickup a couple of hippies, I guess, 
or kids, it isn’t funny. A guy shows you a hundred dollar 
bill and wants a horse and stalls you. And I wait over, and 
I,, just as a matter of conversation.
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"All of a sudden, a picture was flahhed on the 
televisOon. And during my talking, I'm liseening to him and 
thinking, and I said, 'Ha! That's the guy that was in the 
truck.’ And then the ’Yah, that’s the felOow that was in 
my truck.’ And then the hostess and the cashier, she handed 
me the Holyrood Citizen News, who had a picture of him and 
the extra on the front page. I looked at it and I said, 
'That’s t;he kid. That’s him.’ So Doug Lewis, another old 
trainer, has some boys who train some up Jake’s Gym, was 
there. And I went over the whole thing, and I said, "Can 
you beat that, that rascal,” and so forth. We got to 
discussing and one of them said,' 'Well man, may be they want 
you there at 11 o’clock so if this thing went as it should of, 
they could have Jumped in and rode away with the horse and 
^meeting." ’Wei/ I said, ’’that could be. I wonder.” Just 
talking back and forth. So Doug spoke up and said, 'You 
ought to do the right thing and take this to the police." I 
said, "Ah, there'*s no use. They caught him single handed. 
Listen if there,.’ and saying, "that after this athlete had 
grabbed him and got the gun, they don’t need no more.” And 
then Burt spoke and said, ’I know, but have you been Toiowwiig 
this Grrrisoe Investigation o other,stuff, and so forth- You 
never can tell. May be Kennedy will die.11 You see at this 
time he was unconscious. And they must have talked to me for 
15 minutes. And I said, Naw, man I don’t want to,forget it, 
I’m in church work, a minister. And I don’t want to be 
bothered with it,*f and so forth. ’’Just a coincidence,” I 
said. He sure looks Ikke the -feioow. I’ll have to really 
hear his voice. I'm sure if I heard his voice, 1’11 know 
deeimtely." Then the waitress come over, the hoiSrii, and 
she said, "Wei,” she said, ‘I’ll tell you what I'd do. if I 
was you. I’d be a good citizen. I think it’s your duty,’ 
and all of them together.

’So the next you know the University Police Station 
is just a little way’s from there, and I played ■frshhiae 
football at the University of Southern difornia. And the 
station use to be right on the campus, but they moved up on 

:Expositoon between Vermont and Weeser’. So I ended up 
driving the trailer down there, and my pony in the back.
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Go in, talk to the men, and the minute they hear it, they 
have me drive in and leave the car in back. And I heal’d them
say something about taking migerprints. And they took me 
inside. 'And I phoned my wife, and told my wife I’d be 
detained for a while. And they took a recording of what I’m 
saying here, and also had a stenographer there that took it 
all in shorthand. And as I told them about seeing the hundred 
dollars, will, one of them must have been listening in the 
other room, btcauil the machine wasn’t there. I think the 
machine was behind the desk in the relay room. And one of 
them come in and sai.d, ‘He sure knows what he’s illkeng about 
cause it was just rlleased now that they found four hundred 
dollar bills on this man, and there was nothing'about any 
money on him un’il thle.‘' And I had :’aHeady told them
about this in the early part that I was in there before they 
took the recording. So the detectives talked about what 
shall we do and, weH, its assigned to downtown and we’ll 
turn our report in downtown. So I left and they had me there 
from the lfteenooe and it was about 6:30, qmrter to stvln 
when they were fnnshhed with everything.

’And I went outside. And it looked like on the 
door’s and on the side that there bun some kind of a powder 
or something. I didn't see them take any fingerprints, but 
I heard the detectives say they should. I got in my truck 
and went on home. And of course, my wife wanted to know. 
And I told my wife and my daughter about what I thought had 
happtntd. That this was the fellow that was in the truck.

’And the next afeennoon, now the pHid assured me, 
the detect^es assured me at the University Station, that my 
name wouldn’t be mentioned and nothing would be in the^aper, 
cauit I told, I says them, ’Now looks what happen Ruby _ 
shootin a fellow and Hl this stuff that is going on. If 
this is, they are together, they got my card and te’pphone 
number, why anything could happen.” So they said that this 
is going to be one of the most secret things, nothing is 
going to happen in this case Ikke happened in DaaLias.
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’So the next afternoon, I don’t know exactly what 
tine, but I’m sure afternoon, 2 o’clock:, teeephone rang, and 
somebody answered at home, and no answer. Rang again, no 
answer. It was either my wife or my daujgiter, and I think 
my daughter just says, ’Weei nobody’s there, Daddy.’ So it 
wasn’t too long unttl it rang again and I picked the phone 
up and it said, ’Are you theSheeard?. The manwith the 
horses? Keep your mother blatk£tyJbianky.mlth^ 
horse deal or else.’ I don’t know what. By that time I was 
startled. And I 'remember that much of it. And I remember 
the phone hitt’ng fast Hike they just banged it. I went out 
in the back where the horses were. And looked at the these 
horses, patted the dog, and I got to tPiik:tng, and I didn’t 
wish to say nothing to my wife about it. And that night she 
told me, she said, Well, honey, they, why did you give them 
our card, our phone number unlisted?' Wen I said, 'Honey, 
I said, ’you know we need some money and it will help.on 
the payment. I said £300 bucks isn't bad. A fellow shows, j 
me a hundred donax’s and says that they have it there, I said, 
”WeH, I can't be there at 11 o’clock tonight, but if he 
wants the horse and he’s got the money, why 8 o’clock 
Wednesday morning, I'll deliver the horse.*11 So she said, 
’WeH at least anyhow they know where you are.' And I passed 
it off and didn't say 'anythirg;. So that week went by.

"Next week, theyVe got it on record, I can't 
remember the day exactly on this, but I got a call to come 
to the detective agency downtown. And who ever called me 
said, 'Now look, you know where the place is.’ I said, ’I 
know where the building its. I've never been in it.' He 
sUd, 'Come to the third f‘lolr and, that's the detective 
information., You stand there. You be there at such and 
such a tmme and a man will come down and just say,"Are you 
Owen?" And you go foom then.'' So as I went downtown, I 
got hold of Reverend Perkins, .a man that is almost 80 year’s 
old, retieed Methodist minister, very dear freed of mind. 
And I said, ’Perk, come on. Come on let's go down to the 
police station. ’ "And I briefed — (Untnttlligib^l').;—. So 
he went along with me and of .course, I told him. And I 
says, ’Perk, you believe in prayer, I says you pray. Cause,1 
I says,Perk, I had one threat, and I haven't told Roberta 
or the kids about it.’ So we walked up to the third four,
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and a man came up at the time that my appointment was made. 
Took me to the eighth floor. I don’t remember the room 
number, but as you walk into a large rooom, first is a smai 
narrow place about this long, maybe. 20 feet long, and its 
all glassed, and here’s a wooden counter. And as I looked 
through, I saw five or six typewriters going, and I saw a 
bunch of men around. Found out it was a special room 
handling this case and everyth’ng was on that case in there; 
the girls and ail the detectives with their stuff. Wile 
I’m watching, a litlle door, like a cupboard I thought it 
was, open up and a man come out and he said, ’Are you Jerry 
Owen?’ ’Yes.’ He said, WeH the man you had the 
appointment with is called away and could you wait for an
hour?’ And I said, WeH, I’ll tell you. I’m leaving for
Phoenix. Its important that I go to Phoenix. I. want to 
drive straight through and I want to get a litte sleep 
tonight, because I got business eaaly.’

"Now, this is in the afeerooon. So he said, WeH, 
just a m.nute.‘ I said, ’Id appreciate if you could do it 
right now.* So finally he went through the door and two or 
three minutes elapsed. Another man came out and handed me a 
stack of pictures with the white, like this,facing me, but 
they were a litte narrow and Unger. And I believe, if I 
remember right, there was a picture on each side, see. I 
think it was divdded in the middle and the same feHow, one 
with a front view and one with the side view, all had 
numbers on the front of them. See. He said, ’You look 
thoough here and see if you can f’nd anyone that was rid’ng 
in your truck.’ So I took them Ikke this  . I don’t 
know how many pictures there were, there were seveeal. And 
after going through a few, I said, ’This is one of the feHows,
right here.’ I laid it down, and I went on through and I 
said, ’This is ail I see.’ But I said, ’Let me make sure
roo.• So then I asked him, ‘Can I turn the pictuees over?’
And I laid them ail down on this long thing on the windows, 
and went through and I said, ’This is him.* So he took the 
picture and ted a piece °f report sot Ike .ths, witti a snap 
on it (Un’nnteligible) picture Ikke this behind lkke that, 
and he said, ’I haven’t had tmme to read the report from 
the Unkverskty Station. Is there anything that you can 
remember that you didn’t put kn?’ And I sakd to hkm, ’Yes, 
I had a threat the day that Kennedy dked kn the afternoon.1 
And then Mr. Perkkns sakd to hkm, he said, ’Is that Skrhan
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Sirhan’s picture that he ---- .1 He said, ’I’m not at 
liberty to tell you.’ He wouldn’t say a word. I don’t 
know if that is the way they do it. He said he wouUdn't 
comment. He says, ‘I don’t know. I’m not at liberty; I 
don’t know.i." It was covered up.

"So now we leave. Now I go to Phoenix, Arizona. 
I’m in Phoenix three days. I get back. I leave Phoenix and 
drive all night. I get home early in the morning. My wife
and I sleep un’il about noon. And she goes out in the back
to fool with the; we’ve got a big back yard, an orchard and 
then a corrals. , And she was watering her roses or something. 
The phone rligs; I answer it right by the bed. We told you 
to keep your mother "F" mouth shuU.' Again another threat 
like. Hung up fast. And my wife came in and ’Who was 
that?’ And I said, ’Oh, honey, somebody called.’ Brushed 
it off. Now that’s on Saturday.

“Sunday, I go to Oxnard with my family. I come 
home. Monday goes by. Tuesday goes by. Wednesday afteduood 
between 3:30 and 5:00, the phone rings. My wife answers; 
calls me to the phone. ’Hello, dis this Jerry Owen?’ ’Yes.’ 
’This is sergeant somee^^’ And now I don’t remember the 
name. This was a sergeant. ’Like to talk to you about this 
case. Could you come right down’” ’Weei,‘ I said, ’you 
caught me at the wrong time.’ I said, ’It’s a 106 miles to 
Oxnard, and I speak there tonight. The freeway traffic is 
terribee and if I leave at 5 o’clock, I’m lucky to get there 
at 7:30, two hour’s and half going all the freeway 
practically all the way to Oxnard.’ ’What are you doing 
after your speaking tonight?’ I said, ’I’m leaving. I’m 
packed. I’m leaving for the Bay, Oakland. I got important 
business.’ ’When will youbbe back from Oakland?’ I said, 
’I don’t, suppose I’ll be back un’il Monday’, cause I’m 
going to speak at Hayward over Sunday.’ ’Just a minute‘‘ 
Now a man, sumtunt comes to the phone and gives the name of 
Sanddin. And he says, ’It happens to be that I’m going to 
be in the Bay District Saturday. Id appreciate it very 
much if I could see you about this, and have some time to 
set down and go over it.’ ’Why,’ I said, ’certainly.’ I 
said, ’Officer Sannnin.’ Then he turned and said to me, 
’Are you Owens, the man with the lead around here? Did you
go to high school?’ I said, ’I went to Manual Arts.’ He
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said, ’That’s where it r’ngs a heli. I see that your the 
same age as me when you were at Mmual Arts I was at Jefferson. 
I guess we played football against each other.‘ So we 
reminisced ^.’ a litHe. Now I never saw the man. I’m -just 
talking on the phone.

”I leave; go on to Oxnard; drive all night. I 
arrive Thursday morning of this last week, which would be 
about the 26th or 27th I arrive up here. And I checked into 
a hotel on Telegraph. I phoned Ben Hardister who was an 
investigator friend that I’ve been at his ranch and rode 
horses, whnttdeer hunting. And then over to George Davis’ 
place. First met him when he was about 16 or 17 years old, 
which goes back to ’30, maybe 30 years ago, 28 years ago, 
whenever it was. I phoned him, and I said, ’I drove all 
nigh.’ He said, ’Wen,' partner,’ he said, ’I’ll pick you up 
around 1:00, maybe 12:30, 1:00, 1:30.’ So he came over and 
we got -into the car, and I went with him out to Richmond where 
he had to put some guards on a garbage plaice that had been 
— (Tape Uninteiligibli) — furniture store fire, and nothing 
left but the debris. And I said, ’Ben, I’m so treed, and I 
know your busy and I don’t want to intefieie. Take me back 
and I’m going to bed, cause I haven’t had any sleep, and I 
lost sleep when I went to Phoenix over and back. I’ll 
catch up. 1*11 go to sleep now and I’ll sleep till noon 
tomorrow. You come at 12:00.’ So I went right in and went 
to bed early in the afternoon, maybe 5 o’coock or something, 
and slept through til* 10 o’clock Friday.

"Got up, and what I forgot to put In there — 
(Tape U1rLntilligbbie) —. He told me, wanted to know where 
to contact me up at the Bay District. And I gave him George 
T. Davis, 724 Market Street. Stated, ‘I don’t have the phone 
number here, but Information will give it to you. But here’s 
my brothers te'eephone number in San Bruno.} And if I — 
(Tape unintelligibee) — It’s not too far from San Bruno.
’Sure I’ll come and see yea. Let me know.’ Now this is 
Wednesday afternoon. I hear no more whil I phone my wife 
on Friday. My wife tells me that Mr. Sanddin will be at 
the Tower, in the Tower of the Hyatt House in Palo Alto, and
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that she assured him that I would certainly be there at 
Saturday before noon. So on the phone the girl there at 
the switchboard, just scribbled; I’m throwing her a pencil. 
'Will you please write this for me?' And she wrote, I 
think, The Hyatt House. The message was Be in there 
Friday night, and stay Saturday and leave Sunday morning.* 
So I stuck the message in my pocket, thought no more of it.

"And went with Ben,"aid then about 4 o'clock, 
3:30, 5:00, or 3:30, I think we stopped at the Adams Club, 
and went in and sat down. Ben sat down, 'I'm going to be 
busy from 4:00 to 5:00.’ It was about quarter to -four then. 
'You want a paper?' And he went over and purchased a paper 
and we sat down and, and he gave me the fronthhalf, he took 
the other half. And we read it back and forth. Kicked 
around a little bit. And I didn't read the one part of it. 
I looked at the spoot's page and the front, and Ben left. 
So I picked the paper up again and leeadjthe.second..or_third 
page. I see witnesses disappear. I look at the feiootf's 
picture first, see his name, then I look and I see if the 
Ray thingythe fellow that's over in England. And the report 
there in the paper states that the two witnesses in the case 
mysteriously disappear. The woman that owned the rooming 
house, or the landlady, and one of the tenants there that 
saw Ray there, identify him with a gun or go into the 
bathroom or someehing, had mysteriously disappeared, 
nobody knows what happened to them. No information from the 
police, unless to the effect that they were under protectWe 
custody, but nobody knew anything about it. Then as I 
looked there at his picture, I got to thinking. I says, 
'This is a funny thing.' My mind drftted back to Ruby going 
in and shooting a fellow. Then I have occasiotalSy heard 
faashes about Garrison and witnesses dying or disappearing 
rmyteriously or something happening all of a sudden. Then 
I really got to thnkiUg about it. I says, 'Now what if 
this is so.1 And then there was another faash, another 
section, a little tiny bit. If you remember, if you get 
that Oakland paper, it stated that the attorney on the case 
now had received two threats. One of them stating there was 
250,000 Arabsv*: over here. See. And that he had received
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a phone call and a written thing. See. Boy, Just think 
they want to go after an attorney, wants to Just prosecute a 
man. Then I started to thinkin1 seriously for the first time. 
Now I had told, I was told by the University Division, I 
don’t know which ones, of course. When I came in there I 
believe every detective left hits desk and came around when 
I standing there telling about, see, on Wednesday. They were 
all babbling, the head feioows, the assistants, and Hl of 
them. And I was told not to say anything. Not to worry. 
That my name wouldn’t be put in the..paper or anything else. 
Then 1 got to thinknng again, about giving them the card, 
and the t;wo phone calls, and I wasn’t going to tell Ben 
Hardister a thing about it.

"And Ben came back a little after 5 i'ciock, and he 
says, "Let’s go to the ranch for the weekend. Lett's go up 
and get your car, park the car in the parking lot here at 
the Adam’s, lock her up, and come with me.’ So I got to 
thinking. Wen, I better come back and tell Ben. ’Ben, 
I’ll be at your ranch tomoroww afterniin.‘ Cause I know 
about this appointment with this suppose to be man Sanddin. 
And I got in the car with Ben and if Ben remembers, he’s 
seated right here, I said, ’Ben, I’m going to tell you 
something. Its like a pipe dream or a nystery. See. Its 
har’d to believe, but here's what happened.’ So I started 
telling■Ben. See. I said, ’Ben, see, I’m to meet a 
detective tomorrow over in Palo Alto.’ Wen, I saw Ben 
startle a little bit. He said, ’What is it now, partner?’ 
He has an expressoon of saying partner. I said, ’Ben, 
liseen to this. Of Hl the people in the world, and the 
mimons of people, I would be driving.* I went around the 
bush at first. I told him, 'I’m driv’ng an old a truck 
with my old clohhes on, and the horse.’ And I tell Ben about 
it. Give him a run down. T^ei him about the two threats.
T^ei him about this phone call. Ben’s driving. He says, 
‘Do you know this man?1 I said, ’Never saw him before in my
Ifee.’ ’You can’t identify him?’ Ben said, ‘You mean to
tell me your going to go over there now and see somebody you 
don’t know who is.’ He says, 'I’m not going to let yea.’ 
Thaa’s what he said. ’Your not going without'me.’ He said, 
’No sir. If you’ve got an appointment tomorrow,’ he says, 
‘we’11 go to the ranch and wem think this over.' So three 
or four times he shook his head, and he says, 'Just to think 
of Hl the millions of people,’ you remember this don’t you
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Ben, ’in California that,you'd have to be at that time with 
thattruck.' But he says, ’I guess there’s a reason for 
everything. I don’t know what it is.’ He just seemed to be 
starteed as he shook hits head.

( "Then he told me, he says, We’11 stop at Napa. 
I’ve got a freend here named Wes .Parker thaa,‘ I mean Wes 
Gadnne, * I‘m sorry, ’who has been to the FBI school or 
someething about FBI, and has been the vUndrrhheiff or next 
to the sherrf.f, and lot of experience in, solved a lot of 
murders and difrerrdt things. "Let’s just go and get his 
viewpoint. Let’s talk to him’ So we drove into the Boys 
Club where he happen to be in his outer offCce back there. 
We told him the story. He told me,’No, that’s the worse thing 
you could do. ’You mean to tell me you don’t know who 
Sandlin is? You never met him. You couldn’t identify hiLm. 
And your going to walk over there with two threats.’ He 
said, 'Maybe that is Just the way they-re siting it up. 
No sir.’ And Wes said, ‘I’ll tell you what we’re going to 
do. We'll see if the FBI agents here in town that I know,’ 
Found out that he wasn't, and that he was gone. So then 
finally he phoned the sheeiff and I guihh the shheiff didn’t 
know of any FBI numbers there. The next thing we finally 
got some how. He got hold of an FBI agent in Vallejo. So, 
’ Hl we want you to do is to fid out if there is an L. L. 
Sancllin, and if he is at the Hyatt House, and if this its a 
— (Tape uninterligible) -- we want to know.’ Wei, that 
was approximately between 8:00 and 9 o’clock on Friday night, 
and they were to let us know by 11:00. We waited all night. 
We heard no word back. They knew where to contact Ben’s 
home phone number for information.

"We get up i.n the morning, and we decide to go over 
and see George T. Davis, who’ve I’ve known since 1937, who 
has a ranch just a littee ways from Ben’s ranch in Pope 
Valley. George and his wife is having breakfast. And we 
set down, laughed a littee bit. Then I talkin’ over — 
(Undnderligibee) - and I says, ’George, here’s a funny 
thing happen.’ So I tell George. And I says, ’George, what 
shaH we do?’ And he says, "Wiyjcertainly,’ he says, ’let: me.
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We’11 solve it.* He went to the phone. He picked up the 
phone. Now here it is between 11:00 and 12 o’clock noon. 
He puts the call through to the Hyatt House for an L. L. 
San din -in Palo Alto. We’re listening to him there. The 
answer Is there’s no L. L. .Sandlin registered. No reservation. 
They know nothing about it. So I get to thinking. Friday 
night, he suppose to be there; the man tells me Saturday. 
Maybe its a good thing I did tell Ben about this. Maybe 
a good thirg man, I could have walked in there got plugged, 
or a feHow come along, pose as an officer, and got me in 
a car, and says lets go in and see the sheerff or the 
policeman here, dump me in the Bay or something. I says 
maybe this its just the hand of God. So then George says, 
•All right, thennext move will be that I’ll phone the Dissrict 
Attorneys office and find out who’s in charge.’ George 
ran up against a stone will. Nobody was there Saturday. 
They knew nothing. Cooudn’t get through to nothing. It 
just seemed like they were staling. So George says, ’I’ll 
get hold of someone else.’ I don’t know if it was Unruh, 
Jesse Unruh or sommeting. No, he put another caH through 
to the shhriff, she couldn’t get the sherrff. Then after 
the DA, no. So I says, ’Benny, get Unruh.’ And we sat at 
George’s house. Now it’s pushing 1 o’clock. And the next 
thing the phone starts ringing back and forth. And he gets 
the, ah, chief of police phones him down there. Clief of 
police says, ’Weil check on things, this and thaa.’ Phone 
you back,’ Back and forth it went.

• "So finally in the afternoon, maybe 3 o’clock or
3:30, the chlef of police crdfims there’s a’ L.,L. Saa^l’ 
that's a srigrlnt. Nobody I guess. So that’s that. So we 
mnd that much out. Now i.n the meantime we heard not a 
thing foom the FF, the FBI department.

(You don’t know whether Sandlid was up here?)
"No sir. I'm going to go a litlee further. No 

sir, we didn’t f’nd a thing out. They knew nothing about 
it. Approximately 5:30, I was watching the clock off and on,
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because there was a reporters, cameramen, waiting to come 
in on the thing. And about 5:30 the phone rings and George 
talks, and there’s another polCeeead in the investigating! 
department that’s talknxg to George and verifying that 
L.L. Sanndin, so forth. And they want to talk to me. So 
George puts me on. See. And he said, *Mr. Owen,’ he said, 
’I can verify that you talked to L. L. Sandlin Wednesday 
afternoon.’ Now San’din told this man, today, it was
Thursday morning, that he talked to me, and it wasn’t because 
I was up here Thursday. See. We had a conversation with 
him today. So I’ll verify it. ‘Yes, you talked to him. 
But we decided after he made the appointment that it was the 
wrong thing to talk to you up in Palo Alto. See. That we 
should talk to you here.' I said, ’Well then, why didn’t 
you notify my brother, my wife, or George T. -Davis?’ Well, 
he didn’t have an answer. See. I said, ’You phone me to 
mate the appointment;. And I says «»» o’around; you know 
’’ve got some threats.’, He says, ‘Yes, I’ve read the 
repoot.’ And I hadn’t had time, I hadn't seen him. I only 
told him about the first threat, I hadn’t told him about 
the second threat. Saturday, after I came back foom Phoenix, 
see, but I was going to tell San’din when I met him. My next 
intervlew with him. See. And I said,.. ’I have a wife down 
there, two children, and a grandson; how about now?’ ‘Oh,’ 
he said, ’im sure there* 11 be all right. Just a 
misunderstanding. ‘ Yes, he should of put something, and 
they treed to apple polish the thiig and do something to it 

.in some way. And in the meantmme, I didn’t know that the 
Associated Press was lisldndg on an extension in George’s 
front room, and he heal'd this. See. The conversation to 
verify ’ had an appointment.

(Yea.)

_ ......... "Finally he said, ‘WU, *» do you f^l ’W?' 
I said, ‘WeH, I feel a whole lot better when I f’nd out 
that this was Saldin, and it wasn’t somebody else. It 
makes me.‘ ‘WeH, I*m sure it will be all right. Just let 
th’ngs go as they were before. When you come back in town, 
when you come jin Monday or Tuesday, come on in and see us, ’
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and so forth. And then the Hast thing he said/say,  
Owe,’ he said, ‘the report.; here some place. Could I 
have your teeephone number and your address agaan.* See. 
And with that then, George took the phone, and the Associaeed 
Press feioow, that got him. He said, ‘Boy, what kind of a 
police force -is this that want to know__your telehhone 
number,’ What and how Ltheylrehandling things. /

_ "So that Is tHe sltuatoon, and from now o’’ why
that's as far as I can tell you. That's it. And if Wes 
wants to say anything or if Mr. Hardester want to say 
anything, they can both confim my part hee at being in 
Oakland and so forth, and him telling me not t;o go over and 
see him, and taking me to his, the man that he works for, 
Wes here, he!s with, see.

(Thlrl was a car that almost ran you off the road.)

"Wen, I‘ll tell you this here what happen. With 
George, I came in with George Davis that Monday morning, and 
at Fifth and Mission, I got out of George's car to go into 
the Chronicle. And as George .pulled away -fom the curb, 
there was a, about a Caddllac, was maybe a ‘66 or '65 or 7, 
pulled up with a heavy set Itaiaan-oGoking man, with a cigar 
in hits mouth and a hat on. He Just pulled over and says, 
‘Say, was that George T. Davis,who‘s car you just got out
of?' And with that I said, ‘Who's car?' And scrammed insdde
this building. I don’t know who that was, it maybe could 
have been someone who wanted George or reporter or 
sommehdng, I don’t know. And then I*m going to let B^ t^1 
you about the car. Hr knows thr roads and that. We had a 
car pull up and almost stop dead in front of us a couple of 
times. Weere real slow. We couldn’t pass it. But his fist 
up, and the, one of the feioow that waan’t drivin’ kept 
looking back, so I took a pencil a’d a piece of paper, and 
started to get, got the lieense number. And they saw me 
writing, they disappeared, they spin on it. But B^ can 
explain that >to you. That was a strange thing. So, if 
there's any other questions you’d like to ask me now, 1*11 
answer them. Maybe’ Ben wants to say sommehing. Maybe 
Wes does. I don’t know. Is there anything else you want 
to ask me?
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(Jerry, you say you know Everitt Eugene Bradley 
— Tape unintelligible  ) . ,

"Yes. Yes. I met him. I know that he was affiliaeed 
with Dr. Mac Ittyre. And I met him at the Eribassy AuditorUm, 
place where, they give ail kinds of lectures and so forth. 
And I, two times, I shook handswith him, once, and then I 
seen him another time. , *

’ (Dio you know a Dr. Bob Wells down in Orange?)

"Very wen. He don't IVve too far from me. Yes.
He has the big Sunday school and 'church. Know him weH. 
He started in a little garage or tent in an orange grove, 
and now he has the largest Sunday school down there. Yes, 
I know Bob Wens.

(Dio you know of his affination with Bradley?)
"No, I don't really. And I remember-, right, I 

think Bradley was advertised to speak for:; him once or 
something. I'm not sure.

(Rigih.)
"And I don't know, am I wrong? I'm going back by 

memory.

(Yea, that's right.)

"Wen, that's it. That's right.

(Do you know of a man by the name of Lorenze? (Phonneic) 
Jack Lorenze or Fred Lorenze?)

"Jack or Fred Ruanze? You mean the man that is 
down in Mexico?

(WeH, it could be. Originally this Fred Lorenze 
is originally from Germany.)

"Yes, he's another. Yes, I -—
(Drives a car with Texas plates.)
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’Yes, yes. I don’t know him personnlly, but I’m
familiar with those, being mseef a minister and folOowing 
the adveetising of papers and hand bills. Yes. That name 
is famiiar. But I don’t know any person 

(You don’t know the man personally?)
"No, I don’t know him personally. No.

(Okay. Is there any question in your mind as to
this initial engagement with these two men, that you were 
just a random choice for them? Is there any poseeiilitl 
that they could have been foioww’ng you and then ---- ?)

"I don’t know. It’s very strange how that I could
be downtown ’in this truck, this day to do this business, 
and how they would get in the back, and it makes me wonder*, 
and think, I believe, after thinking much now. I .really 
believe that the man approximately would say 35, that I 
told you was weM. dressed, he seemed to be of the same 
nationality. And my feeinng was that he was the brains 
back of it or something.

(Weei, in other words, they hopped on your truck. 
You didn’t invite them to ---- ) f

"No. No. I didn’t invite them. It happened so
fast. As my truck was there, I kept looking at the light 
at the side. If you look at a ’49 Chevy custom cab, it’s 
got a .round window here and window in the back and you can 
see. And the tallest of these two younger feiowws stepped 
on the running board and had one foot over, and I saw him 
coming over and of course, I’m wondering what he's doing, 
but there’s nothing in the back of the truck. See. But 
some old hay that is laying'on the thing. And he’s half 
way in, and the other one takes the door and he’s got it 
part opened with his head, ’Are you going towards Nonfood 
Weet?’ I said/Iike this way out Wilshire?’ See. Cause I 
was clear on the right hand turn,where you had to turn right.
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My blinkers on, I’m going to turn right. See. And before 
I could okay it, see, he said, We’ll ride in the back,’ 
and just hel.p themselves. And they got into back and sat 
down, and they^re not beside me, so nobody harm me. 
They’re out in the open in the back.

(Now, if I understand what you are saying. One 
of the men that jmped in the back was the same one that 
offered you the hundred dollar deposst.)

"No. No. Tiaa's a different one. You have three men 
and a woman, and there was another one on the corner, that 
looked like the same natioxnlity, that was standing about 
four feet from him, lookalike he was interested in what they 
were saying, but wasn’t talking to them/ See.

(This was foom the hundred dollar deposit feloww?)

"No. No. No. This was the first meeting on a 
Monday aftennoon. That was the first meeting. Yes.

(Now. When they wanted to meet you at 11 o.*.cSock 
at night, a Tuesday nigh It. Right?)

"l made the appointment with the smaiest one.
When I left him out on Sunset, he said, ‘I’ll meet you here 
on this corner at 11 o'clock tonight, and have the money to 
pay for your horse.I He showed me no money yet. He said he 
had money coming, he was going to pick up.

(But then that was Monday?)

"That was Monday night.
(Then you met them Monday night at 11:00.)

”I rast him, just him. The others was ----- go ahead.

(And then the point was now, the next morning 
they come around here where you were staying),
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"At the hotel, right.

(And they wanted to meet you at 11 o'clock that 
night.)

"Again Tuesday night, they would have wanted to 
meet me at 11 o'clock.

(And where did they want you to meet them?)

"That would be down on Catalina Street, at the same 
place that Het the litlle fellow out the day before in the 
evening to see somebody that worked in the kicchen. Theta's 
ail.

(Is the Ambassador Hotel at that corner?)
"Yes, Ah, no. That's the side street that goes 

down along the side of the side Ambassador.
(Yes, that's what I meaat.)
"There is no automobile entrance there. But if 

you go down about a block, you'll see a littee street that 
deadends to a fence, and a gate that opens up. You go 
through that gate and it takes you into the back of the 
Ambassador on the side. See.

(When you said you had a speaking engagement in 
Oxnard that night, you couldi^t make it at 11:00. Right?)

"I couldn't make it. Theta's right.

(Were they very insistent that you try to make 
it that night?)

"Yes. Yes. That's when I was offered to take the 
hundred dollar bill, give him a receipt, and they would have 
the balance of the.money if I would deWver, be VnOTe and 
have the horse in the horse trailer. See.

(At 11 o'dcck?)
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"At 11 o'clock with the horse, and then I was to 
pick my money up and take the horse Where he wanted it.

(In other words, the hundred was the endorsement 
for you to break the engagement -in Oxnard?)

"That's right. It looked like, I feel that it was 
a come on. I do in botoom of my heart.

(In other words, you feel that they were striving 
pretty har’d to get you to be there at 11 o'clock?)

"Yes, they wanted very, very bad.

(Yea. When you made the offer of the date the 
next morning, they weren’t interested?)

"Weei, I couldn't say that. I said, Well, look.’ 
I said, 'look, if he wants the horse at 11 o'clock and I, I 
can't be there.' See. Get it. 'Here is my car£ phone me 
tomorrow morning at 8 o'clock.1

-----Tape Uninieeligible------

left a message, my wife had taken the message. Then I 
could have brought the horse from Oxnard to whereverj they 
wanted him to be. So I said, 'Here, phone me in the morning 
if he wants a horse." I said, 'I wasted yesterday evening 
and stayed in a mooel.1 Cost me $4.00, see. And nothings 
happened.' See. ‘

(Except they did offer you the hundred dollars?)

"They offer the hundred dollars. The night before 
the little feioow showed me the hundred, but didn't offer it 
to me. Said, I got a hundred, but I didn't get ail my money. 
I'll have it in the morning at 8 o'clock.*

(Yea, he ssill didn't have it.)

"He didn't show. The other feioow showed.
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(The well dressed?)

"The well-desssed fellow, the girl and another 
fellow in the car showed.

(Can you give a comprehensive description of 
the well dressed — )

"Ah, weH, the well-drsssed feHow I would say hit
between 165 to 175 pounds, in there. Andhnlooked of, ah, 
a Latin type.

(Could he have been from the Near East, from
Jordan, or somewwhre?)

"Yea, Yes. He could be either. Either an Indian, 
a Hindu, or something. He looked to that type.

(Or he could be Mexican or Cuban ----- )
"Yes. That’s right, that’s right. He wasn’t an 

Ameeican. He was — that's right, that's right.

(What about his accent" Did he have an accent;?*)

"Very good English. Very good Enggish. As a good
of English as the Utt! guy. The little guy that I thought 
was a Mexican. Tiafs what got me. See. I said, 'Are you 
:frem Meeico?' 'No.' I said, ’WeH, you speak good Enggish.’
'No, -I'm .frem Jordan.’

(Yea. Okay. He was about 5 uh ----- )
"I would say he was about 5, for the litte felOw,

I would say he was around 5’3" or 4, and would weigh maybe 
about 135, 140 pounds.

(The well-dressed man?)

"Oh. no. The well-dressed 'frlloo I would say 
was about 5’8" or 9.
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(How old?)
"Around 35, between 30, 40, in there. I would 

say 35. Half way.

(What was his hair Ikke?)
"He had dark hair, see. And it waan’t kinky, see. 

And it waan’t straight. It had kind of a Ikke a —. He 
didn’t have any beard. He didn’t have any long skde burns. 
I mean” he was neat.

(Rkght. Did he have any rings or anything that 
would — ?)

"Yes. He had a little ring. You call them — 
what are they, cats-eye? Its not a pigeon red ruby. Wha’s 
the other? I mean for two days I’ve been trying to think 
of the names of those rings. One, no they’re kind of a 
gray color. Popular rng. What is the name? For two days 
I can’t think of the —. I say cats-eye.

(Okay. He had one of those.)

"And he had that ring on, that’s right. Go ahead.)
(Shirt and tee?)
"No, not a saphire. No. No. No. He had on a 

yellow, a yellowish turteeneeky with a -----

(Turteeneck, with a pendant on.)

"He had a round, like a chain. Now it wasn’t a 
strap. There was a ink chain with a round thing hanging 
on it.

(And you had the impressoon the suit looked pretty 
good.)
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"His suit look like a, weei it did. It had the 
late style. In fact like they had, like this here. And
the pockets are like this now. There’s a new style suit.
Latest thing out in a suit. Alligator shoes. Man, his 
nails are minicured.

(Anything distinctive about .him?)
'No. Not too much. Just the Utlle conversation, 

’Joe, couldn’t make it, here’s the hundred dollars.1 But he 
did ask for a receipt for his hundred. Now I don’t know 
if that was to make it legal or what. ’But if you give me 
the receipt for the hundred, be there with the horse, you’ll 
have the others two hundred and that’s it. See you at 
11 o’clock.’

(When he showed you the hundred dollarjhe^mentioned 
that he had more of these coming;, didn’t he?)

’No. Now this man didn’t. The little feTlow did 
the night before. The HtHe ieioww said, ‘I didn’t get 
Hl my money. I’m going to have more coming and 1’11 have 
it 8 ©’dock in the morning, and IVe got a hundred and I’ll 
have more of it of these.* And he held it see. He didn’t 
stick it out. But he’s not standing too far from me. And 
he said, ’WeH look, take this hundred and deliver the horse 
tonight and he — .’ I said, ’Yes. Ihave a two horse 
trailer.’ I told him that I’m bringing a pony down. I was 
only going to bring only one pony down. But then when I 
did come I brought two more shetlands, and they’re at Ore 
Tucker’s for sale, now you see to help me mt.

(Were they rather insistent you 'bring your 
trailer right to Santa Catalina Avenue   ?)

'On that side street. See.

(Yea, at 11 o’clock:?) (

"At 11 o’clock.
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(Tuesday night?)

"Tuesday night at 11 o’clock. look, I didn't even 
know. I didn’t know that there was any reception there or 
nothing, because I remember when Reagan was up, they most 
geneeraiy hold all their receptions at the Biltmore downtown. 
Thaa’s where Reagan was. I didn’t know there was a blow out 
there. I didn’t know anything was going on. Didn’t mean a 
thing to me. In fact, I didn’t even know where the kid went 
when he says, ’I’ve got a freend in the kitchen.’ See.

(This i.s Bill Turner and this tape was cut with 
Jerry Owen from approximately 2:00 to 3:15 p.m. on 
July 2, 1968, in the offices of George T. Davis. Also 
present during this interviww was Wes Gardner, Ben Hartister, 
and that|s it.)"

This document contains neither recommendations nore 
conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is 
1^““?. to your, agency; it; and its contend are not to be 
distribueed outside your agency.
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NEWS. RELEASE , FOR FURTHER INFORMATION
Office of the District Attorney Call: Jerry Littman
600 Hall Of Justice News Secretary
.Los Angeles, California 90012 ' 626-3383, Ext. 82396

” RELEASE: Wed., Feb. 12, 1969
After 10 a.m.

WEEKLY SUMMARY #36
Re: The assassination of
Senator Robert F. Kennedy ■

Note to editors: Because of the widespread interest 
in the assassination of Senator Robert F. Kennedy in 

.Los Angeles on Wednesday, June 5, 1968, and pro­
ceedings in court, the-Office of Los Angeles County ,
District Attorney Evelle J. Younger is publishing a 
weekly summary of the case. This is the 36th 
summary, and others will 'be for release on subsequent 
Wednesdays. • .

SATURDAY, FEBRUARY 1 -- Sirhan Bishara Sirhan's murder case has 

cost Los Angeles County taxpayers $370,416 through December 31, 1968, 

according to County Supervisor Kenneth Hahn who made the comment today as 

reported'in a Los Angeles newspaper (Herald-Examiner).
Hahn noted the largest expenditure so far was $184,768 in 

"extraordinary- expenses which provided: ’
1. Coonsruction of a temporary courtroom with armor-plated 

windows near the defendants guarded cell on the 13th floor of the Hai • 

of Justice. - *
2. ’Installatoon of a dosed circuit televisoon system to carry 

‘trial proceedings to an nuciHaxy room for newsmen on the fourth fooor of 
the Hall of Justice. .

The newspaper -related that regular dtpartiendal costs 'totaled 
$138,697, moody in staff time of district attorneys investigators and 

the public defender, which briefly represented Sirh^.

The-r'eiaindtr of-the cost, $46,951, was for general county 

overhead.
* * *
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MONDAY, FEBRUARY 3 - A $1,050,000 damage suit against Sirhan 
was -filed in Los Angel.es Supeeior Court today by a 17-year old youth who 

was beaten and shot at the same time Senator Robert F. Kennedy was 

fatally wounded.

Irwin Stroll said in his compeaint he was "wrongfully, 

unlawfully and violently assaulted" by Sirhan last June 5 "and struck 

in and about the -face, arms and body and was shot in the leg."
■ Stroll, a member of Volunteers for Kennedy, asked $50,000 in

general damages and $1 million in punitive damages.

TUESDAY, FEBRUARY 4 — Both Sirhan B. Sirhan and his mother, 
Mrs. Mary Sirhan, took the witness stand in his murder trial today, and 

were questioned about the fTamilys financial cmndtion.
A Los Angeles newspaper (Herald-Examiner) noted that Sirhan, 

the accused assassin of Senator Robert F. Kennedy'"broke eight months of 

silence" as he answered questions.

On the witness stand for only a few moments, he told the court., 
his most affluent year was 1966 when he earned $2212.46 working for the 
Yellow King Ranch at Chino and AAtfilHsch Connsruction Company Horse 

Ranch at Corona. ■

• Testmmony today was part of a defense attempt to show that the
affiance of the grand jurors that indided Sirhan contrasts radically 
with the status of the Jordanian immgrant’s family. ‘

(The 1968 Los Angeles County Grand Jury indided Sirhan shootly 
after the death of Senator Kennedy).

Grad B. Cooper, one of Sirhan’s three attorneys, argued that ,
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in not including persons whose income fell below the $10,000-a-year mark,' 
the grand jury was inherently discriminatory against the poor.

. The Sirhans are members of this group, Cooper maintained.

’ The Jordanian’s longest answer in his brief witness-box 
appearance was to Chief Dep. Dist. Atty. Lynn D. Compton, one of the 
three prosecutor's.

Compton asked hm how old he was, and Sirhan replied, "Twenty- 
five next month, sir."

Sirhan also testified he "tunned over part of any money" he 

made to his mother. However, Mrs. Sirhan said that none of her son’, 

including Sirhan, ever gave her much money.
She also told the court the family was purchasing a home fin 

‘ Pasadena, for which they had agreed to pay $12,000. The monthly payments 

are $70 and her monthly take-Come pay for work at a church nursery school 
was $184.

One of 'the most dramatic moments in court today was when Mrs. 

Sirhan ended her tistOmony, and said "I thank God who gives me strength 

... I thank the United States also that I never go hungry and that I 
have a r'ccf over my head." . ,

Defense lawyers, relaeed a Los Angeles newspaper (Herald- 

ExamOner) "were caught by surprise by the diminutive womm’s outburst." 

At the conclusion of court today, Superior Judge Herbert V. 

Walker, who is presiding, denied Cooper’s motion to quash the indc^ent 

against Sirhan for two reasons: that the motion was irieiivant to the 
proceedings and, on its meeits.

• Cooper damned that the Grand Jury selectoon system is ■

more —
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uncoostitutional because it doesn’t represent a broad-cross section of
the popuUation. '

■ Meaawhhle, another Los Angeles newspaper (Times) reported that
’’opening staeements jin the trial proper are expected next Monday or 

Tuesday” (February 10 or 11). '
' >^ 3jC # '

WEDNESDAY, FEBRUARY 5 in The eight-man, fourwweman jury which • 

hill try Sirhan B. Sirhan was sworn -in today and attonneys for the defense 
and prosecution began selecting six alternate jurors.

The 12 were accepted on January 24, but sheeringtin was delayed 

by argurnent on the defense motion to quash the Grand Jury indictment.

Three alternate jurors were tentatively seated today, but each 

side has 12 peremptory challnnges by which-they may excuse jurors.
Member of the jury incuude the following:
Benjamin Glick, the sole Jew on the jury -- and the only, final 

juror to be questioned in open court about his religoous views on the 
Israel-AArab controversy. Glick and his wife own a ready-oo-wear shop. '

Mrs. Irma O. Martinez, an employee of the Southern California
'Gas Co., whose husband is a truck driver. They are the parents of a five- 
year-old son.

Alphonso Galindo, a civilian mechanic employed by the Navy in 

Long Beach.

Gilbert F. Grace,, a Los Angeles City Department of Water and 

Power employee.

George Broomis, also a Department of Water and Power employee 

and the father of two sons.

more —
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Ronald G. Evans, a Pacific Telephone Co. switchboard installer 
and the father of. two children. ।

Susan J. Brumm, a service supervisor for Pacific Telephone Co.

Albert N. Frederico, a plumber employed by the City of Los 

Angeles. ' .

Mrs. Mary Lou Busby, a high school mathematics teacher, married 
to a high school history teacher.

Laurence K. Morgan, a syseems analyst for IBM, who is married 

and a father.
Bruce D. Eliott, t,syseems analyst for TRW Systems, Inc.' He 

has a Ph.D.

NeU Hootens, a service representative for Paacfic Telephone.

4m far
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TO: • DIRECTOR, FBI (62-587)

FROM: SAC, LOS ANGELES (56-3.56) (P) •

RE: KENSALT

-Re Los Angeles airtel t;o Bureau dated 2/7/69.

.RE: WEEKLY NEWS RELEASE FROM 
LOS ANGELES COUNTY DISTRICT

. attorney's OFFICE

.Enclosed herewith are two copies of a five-page 
weekly summary of information prepared for the beneeit of 

*news media by the Los Angeles County District Attorney's 
Office. This release is dated 2/12/69 and is being -
-fumiseed for the inoormation of the Bureau.

Special Agent in Charge
, OFFICE COPY 56-156-27724
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UNITED STATES GOVERNMENT 

Memorandum

TO :SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 2/20/69

from :SUPERVISOR WILLIAM JOHN NOLAN

subject: KENSALT

At 9:25 I.M., 2/20/69, HENRY SCHUTZ, Division 6, 
SSG, telephoned and authorized dissemination if the report 
dated 2/7/69* He said that a foliow-up coranunncatinn will 
be sent.
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